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中国太平洋财产保险股份有限公司 

货运保险（集成电路行业专属）附加被保险人以“FOB”、“C&F”或类似条款所购买的

货物特别条款 

（注册号：C00001431622022090833991） 

It is hereby understood and agreed that the goods are at the Underwriters' 

risk and that their liability to the Assured commences from the time the goods 

leave the Suppliers' Factory, Warehouse, Store or Mill as if the Contract of 

Sale was "ex Suppliers' premises" notwithstanding that the goods and/or interest 

may have been purchased on "F.O.B.", "C. & F." or similar terms, Underwriters 

being subrogated to the Assured's rights of recourse against the Suppliers. 

兹经双方同意并约定，由保险人承担货物的风险并且保险人对被保险人的责任从货物离

开供应商的工厂、仓库或储存场所时开始（如同销售合同规定“供应商场所交货”一样，尽

管货物和/或保险标的可能是按照“FOB” 、“C&F”或类似条款购买的），保险人取得被保

险人向供应商追偿的代位求偿权。 

本保险单所载其他条件不变。 
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